
Plán B 

Můj poslední  letošní příspěvek nebude veselý, ale nebude ani smutný. Před pár týdny se mi 
ozvaly  nějaké  ortopedické  obtíže  a  do mé  hlavy  se  vloudily  černé myšlenky.  Co  když  se  to  bude 
zhoršovat a se závoděním bude konec? Co potom?  

Po čtyřech pěkných sezónách mezi veterány by to bylo  loučení smutné, protože veteránská 
atletika mi přirostla k srdci. Přišla však spásná myšlenka. Jsem členem nového představenstva a mám 
na starosti statistiku.  Je  to vlastně další atletická disciplína, kterou musím zvládnout. Když se mi  to 
podaří,  tak  budu mít  stejnou  radost  jako  z   osobních  veteránských  rekordů.  A  na  nějaký  ten  náš 
veteránský zájezd bych koneckonců mohl jet jen jako turista a divák povzbuzující naše barvy. Myslím, 
že by to nebyla nejhorší forma veteránské atletické existence.  

Nu a od  této úvahy se dostávám k mému osobnímu přání do  roku 2011: Ať mi nic nebrání 
dobře vykonávat funkci statistika našeho sdružení. 
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